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Samorząd województwa warmińsko-mazurskiego za blisko 13 mln zł kupił lokalnym Przewozom
Regionalnym (PR) pociąg Impuls, w którym podróżni będą mogli korzystać m.in. z Wi-Fi.
Wyprodukowany w Polsce pociąg może rozwinąć prędkość do 160 km/h. Wiele wskazuje na to, że z
jego wygód już niedługo skorzystają również iławscy pasażerowie, jednak rzeczniczka PR oficjalnie
nie potwierdza tej informacji.

W czwartek, 29 stycznia, firma Newag z Nowego Sącza dostarczyła na stację w Olsztynie nowy tabor
Impuls. Został on zakupiony przez samorząd województwa dla warmińsko-mazurskiego oddziału
Przewozów Regionalnych.

- Kupiliśmy go za 12,8 mln zł. Pieniądze "zbieraliśmy" na niego od 2013 roku i pochodziły m.in. z
rezerwy budżetowej - powiedział dyrektor departamentu infrastruktury i geodezji Urzędu
Marszałkowskiego w Olsztynie, Wiktor Wójcik.

Pociąg jest przystosowany do przewozu 265 osób i może rozwijać prędkość do nawet 160 km/h.



Cechuje się wysokim komfortem jazdy. Pasażerowie będą mogli korzystać z wi-fi, klimatyzacji oraz
gniazd do zasilania sprzętów elektronicznych. Impuls jest wyposażony również w  przestronne WC z
zamkniętym obiegiem, który jest przystosowany dla osób niepełnosprawnych oraz dzieci. Tabor
posiada monitoring, dzięki czemu rejestruje trasę oraz wnętrze pojazdu. 

- Posiada on również kamerę obserwującą i rejestrującą szlak oraz monitoring wnętrza  -
poinformowała Jolanta Pych, rzecznik prasowy Przewozów Regionalnych i dodała, że zagłówki foteli
mają wyhaftowany herb województwa warmińsko-mazurskiego.

Dokładna trasa jest w trakcie opracowywania. Aktualnie trwa szkolenie maszynistów z zakresu
obsługi i prowadzenia tego pociągu. Regularne kursy są przewidziane jeszcze w tym miesiącu.

Jak powiedziała w dzisiejszej rozmowie telefonicznej z nami Jolanta Pych, iławscy pasażerowie
najprawdopodobniej będą mieli okazję skorzystać z wygód Impulsu. Dokładna trasa jest jednak wciąż
w trakcie opracowywania, nie jest to więc informacja pewna i oficjalna. W tej sprawie liczymy więc
na skuteczne działanie ze strony naszych samorządowców i lokalnych władz.
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